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RĒZEKNES NOVADA DOME 
FINANŠU KOMITEJA 

REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

SĒDES PROTOKOLS 
Rēzeknē 

 
2023.gada 24.augustā 
 Nr. 20 
Sēdes veids - atklāta 
Sēde sasaukta plkst. 10:50 
Sēde atklāta plkst. 11:37 
 
Sēdi vada Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs 
Sēdi protokolē arhivārs Žanna Savčenko 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Guntis Rasims, Deputāts Aivars Buharins, Deputāts 
Staņislavs Šķesters, Deputāts Vilis Deksnis, Deputāts Zigfrīds Lukaševičs, 

 deputāti: Deputāts Felicija Leščinska, Deputāts Aija Kiserovska, Deputāts Vasīlijs 
Arbidāns, Deputāts Jānis Freibergs, Deputāts Rita Tērauda, Deputāts Gunārs Smeilis, 
Deputāts Guna Popova. 

 
Nepiedalās: 

 Deputāts priekšsēdētāja vietniece Ērika Teirumnieka – pamatdarbā, 
 Deputāts Georgijs Jevsikovs- zemessardzes mācībās. 

 
Uzaicinātie: 

 Rēzeknes novada pašvaldības valdes loceklis Aigars Metlāns (5.§), Rēzeknes novada 
komunālserviss SIas valdes loceklis Jānis Kravalis (6.§) 

 
Darba kārtībā: 
1. Par Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 7.septembra saistošo noteikumu Nr.10 

“Grozījums Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 6.aprīļa saistošajos noteikumos Nr.1 
„Rēzeknes novada pašvaldības nolikums”” izdošanu. 

2. Par ēdināšanas pakalpojuma maksas apstiprināšanu Rēzeknes novada pašvaldības izglītības 
iestādēs. 

3. Par Rēzeknes novada Sociālā dienesta maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

4. Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2023.gada 6.jūlija lēmuma “Par grozījumiem 
2022.gada 15.decembra Rēzeknes novada domes lēmuma “Rēzeknes novada pašvaldības 
iestāžu - Rēzeknes novada speciālā pamatskola un Rēzeknes novada Sporta skolas - amatu 
un mēnešalgu saraksta apstiprināšanu” 1.pielikumā „Rēzeknes novada Sporta skolas amatu 
un mēnešalgas saraksts uz 2023.gada 1.septembri”. 

5. Par mantisko ieguldījumu pašvaldības SIA "ALAAS" pamatkapitāla palielināšanai. 

6. Par finanšu līdzekļu piešķiršanu SIA "Rēzeknes novada komunālserviss" būvprojekta 
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“Šķeldas noliktavas Skolas ielā 13, Maltā, Maltas pagastā, Rēzeknes novadā pārbūve” 
izstrādei. 

7. Par līdzfinansējuma piešķiršanu Latgales atkritumu apsaimniekošanas reģionālā plāna 
2024.-2030.gadam izstrādei. 

8. Par nekustamā īpašuma “Mežniecība” Viļānu pagastā daļas nodošanu bezatlīdzības 
lietošanā Viļānu invalīdu biedrībai. 

9. Par telpu nomas tiesību izsoles atzīšanu par nenotikušu Pušas pagastā. 

10. Par dzīvokļu īpašumu ierakstīšanu zemesgrāmatā. 

11. Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Celtnieku ielā (..), Viļānos, Rēzeknes novadā, nosacītas 
cenas apstiprināšanu. 

12. Par nekustamā īpašuma Brīvības ielā (..), Viļānos, Rēzeknes novadā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu. 

13. Par nekustamā īpašuma Rīgas ielā (..), Viļānos, Rēzeknes novadā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu. 

14. Par nekustamā īpašuma “(..)”, Dricānu pagastā, nodošanu atsavināšanai A.E. 

15. Par nekustamā īpašuma “(..)”, Feimaņu pagastā, nodošanu atsavināšanā D.G. 

16. Par nekustamā īpašuma “(..)”, Feimaņu pagastā, nodošanu atsavināšanā N.Č. 

17. Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Ābelītes ielā (..), Gaigalavā, Gaigalavas pagastā, 
nodošanu atsavināšanai S.M. 

18. Par līdzfinansējuma piešķiršanu Kaunatas katoļu draudzes projektam "Kaunatas katoļu 
baznīcas fasādes apdares atjaunošana". 

 
1.§ 

Par Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 7.septembra saistošo noteikumu Nr.10 
“Grozījums Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 6.aprīļa saistošajos noteikumos Nr.1 

„Rēzeknes novada pašvaldības nolikums”” izdošanu 
Ziņo Iveta Ladnā: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 7.septembra saistošo 
noteikumu Nr.10 “Grozījums Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 
6.aprīļa saistošajos noteikumos Nr.1 „Rēzeknes novada pašvaldības 
nolikums”” izdošanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Rēzeknes novada pašvaldības 2023.gada 7.septembra saistošo 
noteikumu Nr.10 “Grozījums Rēzeknes novada pašvaldības 
2023.gada 6.aprīļa saistošajos noteikumos Nr.1 „Rēzeknes 
novada pašvaldības nolikums”” izdošanu". 

 
2.§ 

Par ēdināšanas pakalpojuma maksas apstiprināšanu Rēzeknes novada pašvaldības 
izglītības iestādēs 
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Ziņo Gunita Veismane: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par ēdināšanas pakalpojuma maksas apstiprināšanu Rēzeknes 
novada pašvaldības izglītības iestādēs. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kāpēc tāda diference, atšķirība? Kādā veidā tiek veikti iepirkumi, to 
dara apvienības pārvalde vai skola? Kāpēc šīs pakalpojums tik mainīgs? 

Izsaka viedokli Gunita 
Veismane: 

Šobrīd ir tā, ka jebkurā gadījumā iepirkums ir jāveic reizi gadā, pēc zaļā 
iepirkuma, tas ir noteikts kārtībā. Iepirkuma izmaksas ietekmē arī tas, 
kāda piegādātāja pakalpojumus izmanto apvienībā, ka arī produktu 
iegādes izmaksas. Nav nemaz tik viegli atrasts piegādātāju. Produktu 
izmaksas ir atkarīgas no bērnu skaita - porciju skaita. Arī kalorijas ir 
noteiktas pēc zaļā iepirkuma. Ir ļoti grūti aprēķināt katrai iestādei vienu 
vienotu aprēķinu, un tas tāpēc katrai iestādei ir savs. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Nesapratu. Iepirkumu veic katra apvienība atsevišķi? 

Izsaka viedokli Gunita 
Veismane: 

Jā. Katra apvienība veic savu iepirkumu. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Bet, katrai skolai tas var atšķirties? 

Izsaka viedokli Gunita 
Veismane: 

Tieši tā, jo katrai skolai bērnu skaits var atšķirties. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Ēdināšanas izmaksas sastāv no divām pozīcijām: no produktu iegādes 
un no ēdienu gatavošanas izmaksām. Tabulā, šajā maksas pakalpojumā 
šīs pozīcijas ieliktas. Izglītības un sporta pārvaldes ekonomiste izstāstīja 
par pārtikas iegādēm, kas notiek katrā apvienībā. Atkarībā no skolēnu 
skaita, no virtuves darbinieku, no virtuves amortizācijām un tā tālāk, ir 
atkarīga izmaksa ēdiena gatavošanai. Vai visas iestādes ir iesniegušas 
ēdināšanas pakalpojuma maksas apstiprināšanai? 

Izsaka viedokli Gunita 
Veismane: 

Viss ir iesniegts. Tika saskaņots arī ar izglītības iestādēm, lai arī viss 
būtu skaidrs savā starpā. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Būtu labi zināt: kurā brīdī, kurai apvienībai plānojas nākamie iepirkumi 
un nākamie līgumu slēgšanas periodi. (turpina izteikt viedokli) 

Izsaka viedokli Gunita 
Veismane: 

Kā jau tika minēts iepriekš - iepirkumi notiek reizi gadā. Ļoti daudz kas 
ir atkarīgs no tā, kā līgums tiek izpildīts. Citreiz tas notiek arī agrāk. 
(turpina izteikt viedokli) 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Tas nozīmē, ja iepirkums noticis un līgumi noslēgti, tad visas apvienību 
iestādes iesniedz vienā paketē, nevis katrs atsevišķi. 

Izsaka viedokli Gunita 
Veismane: 

Jā, tas bija aizpagājušajā gadā, kad iesniedza atsevišķi. Bija ļoti grūti, jo 
cenas ļoti strauji cēlās. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
ēdināšanas pakalpojuma maksas apstiprināšanu Rēzeknes 
novada pašvaldības izglītības iestādēs". 
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3.§ 

Par Rēzeknes novada Sociālā dienesta maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu 
Ziņo Silvija Strankale: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par Rēzeknes novada Sociālā dienesta maksas pakalpojumu 
cenrāža apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Rēzeknes novada Sociālā dienesta maksas pakalpojumu 
cenrāža apstiprināšanu". 

 
4.§ 

Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2023.gada 6.jūlija lēmuma “Par grozījumiem 
2022.gada 15.decembra Rēzeknes novada domes lēmuma “Rēzeknes novada pašvaldības 

iestāžu - Rēzeknes novada speciālā pamatskola un Rēzeknes novada Sporta skolas - amatu 
un mēnešalgu saraksta apstiprināšanu” 1.pielikumā „Rēzeknes novada Sporta skolas 

amatu un mēnešalgas saraksts uz 2023.gada 1.septembri” 
Ziņo Aldis Ciukmacis: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2023.gada 6.jūlija 
lēmuma “Par grozījumiem 2022.gada 15.decembra Rēzeknes novada 
domes lēmuma “Rēzeknes novada pašvaldības iestāžu - Rēzeknes 
novada speciālā pamatskola un Rēzeknes novada Sporta skolas - amatu 
un mēnešalgu saraksta apstiprināšanu” 1.pielikumā „Rēzeknes novada 
Sporta skolas amatu un mēnešalgas saraksts uz 2023.gada 1.septembri”. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Saprotu, ka gribat piemērot ar 2023. gada 1. septembri? 

Izsaka viedokli Aldis 
Ciukmacis: 

Jā. Šīs lēmuma projekts ir par grozījumiem MK noteikumos par 
pedagogu darba samaksas noteikumiem, sakarā ar to, ka 1.septembrī 
pieaug minimālā algas likme gan treneriem, gan interešu izglītības 
pedagogiem. Grozījumus ir jāapstiprina, jo MK noteikumi ir pieņemti 
2023. gada 21.aprīlī. Tamdēļ arī tika iesniegts šīs priekšlikums veikt šos 
grozījumus. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Nauda paredzēta budžetā? 

Izsaka viedokli Aldis 
Ciukmacis: 

Esošās ietvaros, jo līdz gada beigām nav tik daudz mēnešu un likmes 
salīdzinoši mazas. Tas tiks darīts Rēzeknes novada sporta skolas 
budžeta ietvaros. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Saprotu, ka domes priekšsēdētāja vietniece šo sarakstu ir izanalizējusi? 

Izsaka viedokli Aldis 
Ciukmacis: 

Jā, viss tika izdarīts, sadarbojoties ar priekšsēdētāja vietnieci. 

Par lēmumu balso: "par"  - 6 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Zigfrīds Lukaševičs, 
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Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
grozījumiem Rēzeknes novada domes 2023.gada 6.jūlija 
lēmuma “Par grozījumiem 2022.gada 15.decembra Rēzeknes 
novada domes lēmuma “Rēzeknes novada pašvaldības iestāžu 
- Rēzeknes novada speciālā pamatskola un Rēzeknes novada 
Sporta skolas - amatu un mēnešalgu saraksta apstiprināšanu” 
1.pielikumā „Rēzeknes novada Sporta skolas amatu un 
mēnešalgas saraksts uz 2023.gada 1.septembri”". 

 
5.§ 

Par mantisko ieguldījumu pašvaldības SIA "ALAAS" pamatkapitāla palielināšanai 
Ziņo Laura Vilka: Izskatot 2023.gada 1.jūnija SIA “ALAAS” vēstuli, lūdzu virzīt 

sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
mantisko ieguldījumu pašvaldības SIA "ALAAS" pamatkapitāla 
palielināšanai. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Tā bija tā izvēle par ko tika diskutēts arī iepriekš. Viena lieta - varētu 
būt vienkārši pārdošana par novērtējuma cenu komercsabiedrībai un, tā 
otra iespēja - ir apbūves tiesības, kas ir pietiekoši sarežģīta, tur ir citas 
nianses, kas var rādīt problēmas kapitālsabiedrībai realizējot, arī, 
pietiekoši elastīgi, kādus projektus. Trešais - ieguldījums pamatkapitālā. 
Ņemot vērā to, ka aicinot izskatīt jautājumu kapitāla turētājiem par 
izpirkšanu, šī īpašuma, par novērtējuma cenu, varētu rasties ietekme uz 
iespējamo, arī, sabiedrības finansiālo stāvokli, tajā skaitā, arī, uz 
pakalpojuma tarifu. Līdz ar to ir priekšlikums šodien diskutēt un runāt 
par iespēju piedāvāt ieguldījumus pamatkapitālā, bet, no juridiskā 
viedokļa, saprotu, kapitāla turētāju dalībnieku sapulce šādu lēmumu vēl 
nav pieņēmusi. Bija tikai aicinājums. Manuprāt, jābūt dalībnieku 
sapulces lēmumam, ka šādu variantu pieņem, ka pamatkapitāls tiks 
palielināts. Lūgums izpilddirektoram paskaidrot šo jautājumu skatīšanas 
algoritmu uzņēmumā un, vai šie priekšdarbi jau ir izdarīti? 

Izsaka viedokli Jānis 
Troška: 

Šajā gadījumā pašvaldība lemj konceptuāli kā... 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Pašvaldība piedāvā palielināt. 

Izsaka viedokli Jānis 
Troška: 

Palielināt. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Piedāvājam. 

Izsaka viedokli Jānis 
Troška: 

Kapitāla palielināšana. Un, tad, nepieciešams sasaukt dalībnieku sapulci 
par konkrēto darba kārtības jautājumu. 

Izsaka viedokli Aigars 
Metlans: 

Izstrādāti pamatkapitāla palielināšanas noteikumi, kur kapitāldaļas 
turētājiem jāapstiprina vai arī aicināt Rēzeknes novada pašvaldībai 
sasaukt dalībnieku sapulci, bet, var arī valde sasaukt. 
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Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Šobrīd tā bija jūsu iniciatīva, tad, līdz ar to, jums arī jāsasauc. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kādos termiņos tas viss domāts? 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Ir nepieciešams īpaši atrunāt un uzdot valdes locekļiem termiņus, tajā 
skaitā arī par sapulces sasaukšanu. Precizējot punktu par to, ka valdes 
locekļiem tiek nodoti noteikti uzdevumi, iekļauts ir, tajā skaitā - sasaukt 
dalībnieku ārkārtas sapulci. 

Izsaka viedokli Jānis 
Troška: 

Runājot par termiņiem: tas nozīmē, ka domes lēmums būs 2023. gada 7. 
septembrī. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Un, varbūt, tas tiesiski korektāks formulējums - ka netiek pieņemts 
lēmums par kapitāla palielināšanu, bet, tiek pieņemts lēmums par 
piedāvājumu palielināt kapitālu kapitālsabiedrībai. To var palielināt tikai 
pati sabiedrība. 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Bet, pašvaldībai ir jāpieņem lēmums par šo mantisko ieguldījumu. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Jā, pašvaldība pieņem lēmumu, ka tiek piedāvāts palielināt mantisko 
ieguldījumu noteiktā apmērā. 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Piedāvājums nav akcepts. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

No juridiskā viedokļa trešā puse - pašvaldība, nevar palielināt 
pamatkapitālus uzņēmumā. 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Tāpēc ir dalībnieku sapulces lēmums. (turpina izteikt viedokli) 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Vajadzēs precizēt. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Tad jāprecizē šo formulējumu lēmuma projekta uzdevumos valdes 
loceklim, un, attiecīgi, formulējumu par pamatkapitāla palielināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
mantisko ieguldījumu pašvaldības SIA "ALAAS" 
pamatkapitāla palielināšanai". 

 
6.§ 

Par finanšu līdzekļu piešķiršanu SIA "Rēzeknes novada komunālserviss" būvprojekta 
“Šķeldas noliktavas Skolas ielā 13, Maltā, Maltas pagastā, Rēzeknes novadā pārbūve” 

izstrādei 
Ziņo Laura Vilka: Izskatot Rēzeknes novada pašvaldības kapitālsabiedrības SIA 

“Rēzeknes novada komunālserviss” 2023.gada 11.augusta vēstuli, lūdzu 
virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
finanšu līdzekļu piešķiršanu SIA "Rēzeknes novada komunālserviss". 
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Izsaka viedokli Jānis 
Kravalis: 

Lūdzam piešķirt finanšu līdzekļus saistībā ar cilvēku drošību. Bija 
apsekota veca pārvaldes ēka, kur būs doktorāts.Jauns projekts neparedz 
to, ka iebraukšana var notikt no ceļa puses. Projekts "Šķeldas noliktavas 
pārbūve", tas viss procesuāli paredz sekojošās darbības: siltumtrases 
aizsardzības pasākumi - iebraukšana, atbalsta sienas uzstādīšana, 
elektrības gaisvadu līnijas pārbūve, divu ēku demontāža, jaunas ieejas 
mezgla uzbūve, skursteņa atsaistes pārnešana, cieta seguma uzbūve. Tas 
viss ir ieplānots starp pagasta pārvaldes ēku un katlu māju. Jautājums 
par finansējumu, kas tiek pieprasīts, ir jāatrisina maksimāli ātrāk. Nauda 
vajadzīga projektēšanai, lai varētu izsludināt iepirkumu un uzzināt - cik 
tas viss maksā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Iet runa par nākamo apkures sezonu? 

Izsaka viedokli Jānis 
Kravalis: 

Maksimāli ātrāk jātaisa. Nevar tā gaidīt. ja būvniekam objektu 
nododam, te jādomā arī par cilvēku drošību. Sarežģīti. Katlu māja 
atrodas ļoti tuvu dzīvojamām mājām, ļoti tuvu administratīvām ēkām. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Atgādināšu: tad, kad bijām Maltā, tieši runājām, ka te ir tāda vieta - iela, 
transports, skolēni un šķeldas iekraušanas vieta. Tad arī tika runāts, ka 
nepieciešams atrast risinājumu, ka šķeldas iekraušanas vietu jānovāc 
prom no ielas. Līdz ar to, tad jādot risinājums. Šobrīd pat nevajadzētu 
konkrēti pateikt - kāds tas risinājums būs. Saprotams, ka nebūs uz ielas. 
Projektētājam būs jāpiedāvā risinājumi: kā var normāli iebraukt, lai 
šķelda nebūtu sajaukta ar kādiem akmeņiem un, tajā pat laikā, lai šķelda 
nezaudē kvalitāti, ja, piemēram, tai jāstāv zem klājas debess. Šobrīd var 
tikai nojaust, kāds būs risinājums transportiera funkcionēšanai, lai 
šķelda, no tās vietas, kur šķelda tiks izkrauta, tiktu uz transportiera līdz 
katlam. Skice, kura tika rādīta ar norādi, ka nav iespējams braukt apkārt, 
tur vēl jāskatās. Iespējams, ir tāds variants, kur, šķeldas laukumu, 
uzsvēru, var veidot starp katlu māju un pārvaldes ēku. Šīs lietas 
nepieciešams ar projektētājiem konceptuāli izrunāt jau sākumā, lai 
atrastu visizdevīgāko variantu. Projektā nekur netika pieminēts, ka 
iespējams būtu jāveido arī šķeldas novietnes nojume. Vai tas tiks 
paredzēts? 

Izsaka viedokli Jānis 
Kravalis: 

Atbalsta siena? 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Atbalsta siena tas ir kaut kas viens, bet iet runa par nojumi. Deputāti, 
kad bija vizītē Maltā, teica, ka tas risinājums der. Jāatrisina profesionāli, 
tā, lai tas normāli strādā un ar mazākām izmaksām no budžeta. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Man ir viens ieteikums - par komunikācijām, kas apakšā. Tas ir pašas 
dārgākas izmaksas. 

Izsaka viedokli Jānis 
Kravalis: 

(informē par komunikāciju stāvokli šobrīd) 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Mans ieteikums - neatvērt vispār. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

(papildina G.Smeiļa viedokli) 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tas būs uz pamatkapitāla palielināšanu vai kā? 

Izsaka viedokli Jānis 
Troška: 

Te būs dotācija. 



8 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
finanšu līdzekļu piešķiršanu SIA "Rēzeknes novada 
komunālserviss" būvprojekta “Šķeldas noliktavas Skolas ielā 
13, Maltā, Maltas pagastā, Rēzeknes novadā pārbūve” 
izstrādei". 

 
7.§ 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu Latgales atkritumu apsaimniekošanas reģionālā plāna 
2024.-2030.gadam izstrādei 

Ziņo Jānis Inkins: Izskatot Latgales plānošanas reģiona 2023. gada 10.augusta vēstuli, 
lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par līdzfinansējuma piešķiršanu Latgales atkritumu apsaimniekošanas 
reģionālā plāna 2024.-2030.gadam izstrādei. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

(papildina J.Inkina ziņojumu) 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
līdzfinansējuma piešķiršanu Latgales atkritumu 
apsaimniekošanas reģionālā plāna 2024.-2030.gadam 
izstrādei". 

 
8.§ 

Par nekustamā īpašuma “Mežniecība” Viļānu pagastā daļas nodošanu bezatlīdzības 
lietošanā Viļānu invalīdu biedrībai 

Ziņo Silvija Kipļuka: Izskatot Viļānu invalīdu biedrības 2023.gada 3.augusta iesniegumu, 
lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par nekustamā īpašuma “Mežniecība” Viļānu pagastā daļas nodošanu 
bezatlīdzības lietošanā Viļānu invalīdu biedrībai. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Te iet runa par pirtiņas ēku? 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Jā. Pirtiņa, dīķītis un piebraucamais ceļš. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Kad pagājušogad tika piešķirti papildus līdzekļi ūdens pievedam un 
elektrības pievedam, tad gāja runa, ka šo objektu varēs izmantot visas 
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biedrības un arī jaunieši.Vai šāda līguma slēgšana nebūs par šķērsli? 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Viņu iesniegumā ir norādīts, ka telpas tiks nodotas un izmantotas arī 
dabas draugu "Dadzis" un citām organizācijām. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Jāinformē citi, ka, ja līgumu noslēdz šajā biedrībā, nenozīmē, ka tikai 
šajā biedrībā, tas nozīmē - arī visiem pārējiem. 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Viņi nevar arī kā sabiedriska labuma organizācija. Viņi nedrīkst sniegt 
šos pakalpojumus un gūt peļņu. Šajā gadījumā ir jābūt kontrolei. 
Apvienības pārvaldei ir jākontrolē: tiklīdz ir kaut kāda sūdzība, tad, 
attiecīgi, jānorāda - ka to nedrīkst darīt. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Saprotu, ka tiek nodota vienai biedrībai šī ēka? 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Tad šī biedrība arī būs saimnieks? 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Ja nāks citi, tad būs jāsaskaņo atkal? 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Arī līdz šim invalīdu biedrībai bija noslēgts līgums ar Viļānu 
pašvaldību, kurš beidza savu darbību 2022. gadā. Viņi lūdz pagarināt, 
bet pagarinājums nevar būt, tāpēc ka pa vidu ir šīs starplaiks. Ideja ir 
tāda: ka šī biedrība arī uzņēmās visu atbildību par atkritumiem, par to, 
ka tur būs tīrība, kārtība. Viņi gribēja tikai ēku, bet prasība bija tāda, ka 
viņi ņem arī šo saistīto teritoriju un nodrošina kārtību. Tas ir prasības 
biedrībai. Attiecīgi, biedrība, ja tā tur darbojas, tai jānodrošina tīrība un 
kārtība. Un, attiecīgi, apvienības pārvalde kontrolē šo prasību izpildi. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Attiecībā uz biedrību jāpiebilst: biedrība arī pati organizēja un veica šīs 
ēkas remontu, piesaistot gan sponsorus materiālu piegādei, gan arī 
cilvēkus, kas bija projektā, kas fiziski tur arī strādāja. Pašvaldība 
palīdzēja caur apvienību: pievelkot ūdeni un elektrības vadu. Pārējo 
organizēja pati biedrība. 

Izsaka viedokli Silvija 
Kipļuka: 

Tad, kad viņiem bija šīs sākotnējais līgums: viņi nomainījuši iekšā 
krāsni, lāviņas - kas ir ieguldījums pamatlietās. Attiecīgi, šobrīd, tā 
pamatlīdzekļa vērtība ir EUR 3454,62. Tas ir ūdensvada un 
apgaismojuma remonts, kas ir noticis 2022. gada decembrī. To ir veikusi 
apvienības pārvalde. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma “Mežniecība” Viļānu pagastā daļas 
nodošanu bezatlīdzības lietošanā Viļānu invalīdu biedrībai". 
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9.§ 
Par telpu nomas tiesību izsoles atzīšanu par nenotikušu Pušas pagastā 

Ziņo Silvija Kipļuka: Izskatot 2023.gada 16.augusta Maltas apvienības pārvaldes iesniegumu, 
lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par telpu nomas tiesību izsoles atzīšanu par nenotikušu Pušas pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par telpu 
nomas tiesību izsoles atzīšanu par nenotikušu Pušas pagastā". 

 
10.§ 

Par dzīvokļu īpašumu ierakstīšanu zemesgrāmatā 
Ziņo Iveta Ladnā: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par dzīvokļu īpašumu ierakstīšanu zemesgrāmatā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvokļu īpašumu ierakstīšanu zemesgrāmatā". 

 
11.§ 

Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Celtnieku ielā (..), Viļānos, Rēzeknes novadā, nosacītas 
cenas apstiprināšanu 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot M.K. 2023.gada 11.augusta iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par dzīvokļa īpašuma, 
kas atrodas Celtnieku ielā (..), Viļānos, Rēzeknes novadā nosacītas 
cenas apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Celtnieku ielā (..), Viļānos, 
Rēzeknes novadā, nosacītas cenas apstiprināšanu". 
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12.§ 

Par nekustamā īpašuma Brīvības ielā (..), Viļānos, Rēzeknes novadā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot A.M. 2023.gada 9.augusta iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par nekustamā 
īpašuma Brīvības ielā (..), Viļānos, Rēzeknes novadā nosacītās cenas 
apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma Brīvības ielā (..), Viļānos, Rēzeknes 
novadā, nosacītās cenas apstiprināšanu". 

 
13.§ 

Par nekustamā īpašuma Rīgas ielā (..), Viļānos, Rēzeknes novadā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot I.A. 2023.gada 11.augusta iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par nekustamā 
īpašuma Rīgas ielā (..), Viļānos, Rēzeknes novadā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma Rīgas ielā (..), Viļānos, Rēzeknes novadā, 
nosacītās cenas apstiprināšanu". 

 
14.§ 

Par nekustamā īpašuma “(..)”, Dricānu pagastā, nodošanu atsavināšanai A.E. 
Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot A.E. 2023.gada 16.augusta atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu 

virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
nekustamā īpašuma “(..)”, Dricānu pagastā, nodošanu atsavināšanai A.E. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 
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"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma “(..)”, Dricānu pagastā, nodošanu 
atsavināšanai A.E.". 

 
15.§ 

Par nekustamā īpašuma “(..)”, Feimaņu pagastā, nodošanu atsavināšanā D.G. 
Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot D.G. atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto 

lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par nekustamā 
īpašuma “(..)”, Feimaņu pagastā, nodošanu atsavināšanā D.G. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma “(..)”, Feimaņu pagastā, nodošanu 
atsavināšanā D.G.". 

 
16.§ 

Par nekustamā īpašuma “(..)”, Feimaņu pagastā, nodošanu atsavināšanā N.Č. 
Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot N.Č. atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto 

lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par nekustamā 
īpašuma “(..)”, Feimaņu pagastā, nodošanu atsavināšanā N.Č. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
nekustamā īpašuma “(..)”, Feimaņu pagastā, nodošanu 
atsavināšanā N.Č.". 

17.§ 
Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Ābelītes ielā (..), Gaigalavā, Gaigalavas pagastā, 

nodošanu atsavināšanai S.M. 
Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot S.M. atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto 

lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par dzīvokļa īpašuma, 
kas atrodas Ābelītes ielā (..), Gaigalavā, Gaigalavas pagastā, nodošanu 
atsavināšanai S.M. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs) 
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"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Ābelītes ielā (..), Gaigalavā, 
Gaigalavas pagastā, nodošanu atsavināšanai S.M.". 

 
18.§ 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu Kaunatas katoļu draudzes projektam "Kaunatas katoļu 
baznīcas fasādes apdares atjaunošana" 

Ziņo Janīna Kairiša: Izskatot Rēzeknes novada pašvaldības iestādes “Kaunatas apvienības 
pārvalde”, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā 
domes sēdē par līdzfinansējuma piešķiršanu Kaunatas katoļu draudzes 
projektam "Kaunatas katoļu baznīcas fasādes apdares atjaunošana". 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Protams, šīs formulējums "ka līdzfinansējums tiks nodrošināts no 
nekustamā īpašuma līdzekļiem" īsti korekts nav. Šī fonda līdzekļus, 
būtībā, var ieplūdināt tikai savos īpašumos. Vai nebūtu iespēja, šo frāzi 
nerakstīt "par nekustamo īpašumu atsavināšanas fondu" un Kaunatas 
apvienībai būtu jāveic iekšēji savs grozījums, iesniedzot 
izpilddirektoram. Šo piebildi lēmumā nav jāraksta - no kuras Kaunatas 
apvienības sadaļas tiek finansēts. Jāraksta: "tiek finansēts no Kaunatas 
apvienības pārvaldes budžeta līdzekļiem". Paralēli tad jāsakārto 
pieteikums budžeta grozījumiem. 

Izsaka viedokli Jānis 
Troška: 

Nākošajā Tautsaimniecības attīstības jautājumu komitejā nepieciešams 
pieņemt lēmumu par kādu no aktivitātēm no šī fonda līdzekļiem. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Tas būs kopā ar budžeta grozījumu sadaļu. Tiešām finansēt no 
nekaustāmo īpašumu atsavināšanas sadaļas nav korekti. (turpina izteikt 
viedokli) 

Izsaka viedokli Rita 
Tērauda: 

(papildina M. Švarca viedokli) 

Par lēmumu balso: "par"  - 
6 (Aivars Buharins, Vilis Deksnis, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
līdzfinansējuma piešķiršanu Kaunatas katoļu draudzes 
projektam "Kaunatas katoļu baznīcas fasādes apdares 
atjaunošana"" ar labojumiem. 

 
 
Sēde slēgta plkst. 12:23 
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Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs                                                                                       Monvīds Švarcs 
 
 
 
 
 
 
 
Protokoliste                                      Žanna Savčenko 
 
 


